

香港生物醫藥技術培訓課程 之 生物藥的商業化及開發

為提升香港生物醫藥相關人才多樣性與質素，增加產業競爭力，香港生物醫藥創新協會將舉辦「香港生物醫藥技術培訓課程」，並由生產力局擔任執行機構。本系列課程將涵蓋生物藥的商業化及開發、生物醫藥企業的投融資及專利保護、藥品研發及生產的技術轉移等主題。

本系列課程的第二部分主題為生物藥的商業化及開發，分為四堂課，包括：

- 創新藥臨床前研究中安全性評價要素與路徑
- 生物醫藥項目的商業分析
- 生物醫藥項目估值
- 先進療法製品的註冊申報及相關要求

歡迎有興趣的業內人士踴躍報名！

課程主題

生物藥的商業化及開發

日期及時間

第四堂：2024年8月19日（一）
第五堂：2024年8月22日（四）
第六堂：2024年8月26日（一）
第七堂：2024年8月29日（四）
14:00 - 17:00

地點

九龍達之路78號生產力大樓一樓

語言

廣東話及普通話

備註

參加者需親臨出席，到達時請先登記。

課程內容（4堂）

- 2024年8月19日（星期一）14:00-17:00
創新藥臨床前研究中安全性評價要素與路徑
- 2024年8月22日（星期四）14:00-17:00
生物醫藥項目的商業分析
- 2024年8月26日（星期一）14:00-17:00
生物醫藥項目估值
- 2024年8月29日（星期四）14:00-17:00
先進療法製品的註冊申報及相關要求

有興趣報名參與者，可透過掃描右方二維碼，或瀏覽以下網站登記：



<https://campaigns.hkpc.org/zh-hk/rsvp-%E7%94%9F%E7%89%A9%E8%97%A5%E7%9A%84%E5%95%86%E6%A5%AD%E5%8C%96%E5%8F%8A%E9%96%8B%E7%99%BC>

查詢：

關先生 | (852) 2789 5137 | olliekwan@hkpc.org

張小姐 | (852) 2788 6093 | angelzhang@hkpc.org

合作機構（排名不分先後）：

Hong Kong Biotechnology Training Courses: Commercialisation and Development of Biologics

To enhance the diversity and quality of talent in Hong Kong biomedical industry, and increase the industry's competitiveness, the HKBMIA, with HKPC as the implementation agent, will organise a series of Hong Kong Biotechnology Training Courses which will cover various topics including biomedical research, technology transfer and commercialisation, investment and financing, patents. The aim is to provide comprehensive knowledge and skills to participants in the field of bio-medical technology and foster innovation and growth within the industry.

The second phase of training courses consists of four topics:

- Safety Evaluation Elements and Pathways in Preclinical Research of Innovative Drugs
- Commercial Analysis of Biopharmaceutical Projects
- Biopharmaceutical Project Valuation
- Application for Registration of Advanced Therapeutic Products and related Requirements

Industry insiders are welcome to register now!

Topics of 4 Lessons

- Monday, 19 August 2024 (14:00 – 17:00)
 Safety Evaluation Elements and Pathways in Preclinical Research of Innovative Drugs
- Thursday, 22 August 2024 (14:00 – 17:00)
 Commercial Analysis of Biopharmaceutical Projects
- Monday, 26 August 2024 (14:00 – 17:00)
 Biopharmaceutical Project Valuation
- Thursday, 29 August 2024 (14:00 – 17:00)
 Application for Registration of Advanced Therapeutic Products and related Requirements

Course

Commercialisation and Development of Biologics

Dates and Time

Lesson 4: Mon, 19 August 2024
 Lesson 5: Thu, 22 August 2024
 Lesson 6: Mon, 26 August 2024
 Lesson 7: Thu, 29 August 2024
 14:00 - 17:00

Venue

1/F, HKPC Building,
 78 Tat Chee Avenue, Kowloon

Languages

Cantonese and Putonghua

Remarks

Please attend in person for registration.

Please register by scanning the QR code on the right, or visit the following website:



<https://campaigns.hkpc.org/zh-hk/rsvp-biotechnology-training-coursesbrcommercialisation-and-development-of-biologics>

Inquiry:

Mr KWAN | (852) 2789 5137 | olliekwan@hkpc.org

Ms ZHANG | (852) 2788 6093 | angelzhang@hkpc.org

Collaborating Organisations (in no particular order):